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Bevezető

Viharos  volt  az  elmúlt  egy  hónap.  Az  időrendi  bontást  átfutva  mégsem  látszik  semmi

különleges,  sőt  kifejezetten  eseménytelennek  hat,  rövid.   Nyilván,  a  telefonos  és  személyes

egyeztetések,  egy  tisztségviselő  lemondásából  adódó  többlet  feladatok  vagy  a  képviselő  listán

kibontakozott szituáció az időrendi bontásban nem jelenik meg.  Kifejezetten rossz döntés volt,

hogy nem megfelelően, aztán pedig sehogyan nem reagáltam az Alapítvány és az Önkormányzat

között  kialakult  feszültségre.   Ezt  a  hibát  ebben  a  beszámolóban  korrigálom,  hiszen

egyértelműsíteni, tisztázni kell egy-két fontos mozzanatot.

Időrendi bontás

2015. február 11. EHÖK Elnökségi ülés

2015. február 12. EHÖK Küldöttgyűlés

2015. február 16. Választmány

2015. február 18. Dékáni Tanács

Kari Tanács

EHÖK Elnökség ülés

2015. február 24. Választmány

2015. február 25. EHÖK Elnökségi ülés

2015. március 02. EHÖK Küldöttgyűlés

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

megbeszélés

2015. március 03. Választmány

2015. március 04. EHÖK Elnökségi ülés

2015. március 09. Rendkívüli Szenátus

Választmány

2015. március 10. Küldöttgyűlés
A hivatalos üléseken kívül több személyes egyeztetésen vettem részt több HÖK tisztségviselőivel.

Tartottunk egy kötetlen tisztségviselői ülést február 28-án este, főleg a csapatépítésnek szentelve az

időt, bár a végére igencsak megfogyatkoztunk. Továbbá többek fogadóóráján megjelentem, hogy a

tisztségben vagy az Önkormányzatban felmerülő kérdésekről beszéljünk.  
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Szöveges beszámoló

Reformok véglegesítése

Alapszabály

Az EHÖK Küldöttgyűlése március 2-án fogadta el a véglegesített új Alapszabályát, amiben

csak  egy-két  apróbb  változtatás  történt  Pozsár-Szentmiklósi hallgatói  biztos  és  Rónay  Zoltán

kancellári  tanácsadó  javaslatára.  Lényegi  változás  nem,  csak  pontosítások  történtek.   A

Küldöttgyűlés március 9-ére kért rendkívüli Szenátusi ülést rektor úrtól, hogy akkor az Alapszabály

érvénybe léphessen, több részönkormányzatot is beleértve.

A TTK HÖK Alapszabályáról készült véleményezést csak hétfőn fogom kapni, viszont a

Küldöttgyűlésen  újra  beszélnünk  kell  róla.   Elnézéseteket  kérem,  hogy  nem  tudom  időben  a

rendelkezésetekre  bocsájtani.   Előzetesen  nagyobb  módosítás  lesz,  hogy  az  utánpótlásért-  és

önképzésért  felelős  referenst  már  tisztségviselőként  kell  feltüntetni,  hiszen  az  új  EHÖK

Alapszabálya  rendelkezik  egy  ilyen  feladatkörű  tisztség  létrehozásáról  (vagy  egy  már  létező

tisztségbe integrálásáról).  A másik, hogy rendezni kell, hogy elnök mandátum mikor kezdődik, jár

le, mert jelenleg ez nem tisztázott.   Nyilvánvaló, hogy az Alapszabályunkat a mostani Szenátus

nem, de a Kari Tanács tárgyalni fogja és így kerül a következő Szenátus elé. 

HKR módosítás

Miklós-Kovács Janka,  szociális elnökhelyettes koordinálásában minden az ösztöndíjakkal

kapcsolatos  módosítás  elő  lett  készítve.   A  részletekbe  menően  az  előző  beszámolómból

tájékozódhattok.  

További HKR módosítást kezdeményeztem az EHÖK segítségét kérve az általános résszel

kapcsolatban.   Tavaly körülbelül  ilyenkor egy,  a  kitüntetéses  diplomával  kapcsolatos  módosítás

elkerülte  a  figyelmet  és  nemcsak  szigorúbb,  de  a  TTK-s  hallgatók  számára  kedvezőtlenebb

feltételekhez kötötte annak megszerzését, visszamenőleg is.  Erre való tekintettel Kiss Ádámnak, az

IK  HÖK  elnökének  volt  egy  módosítási  javaslata,  melynek  megvalósulását  szorgalmaztam  az

elmúlt héten.

E-választás

A BTK HÖK hétfőn elindította  az elektronikus  választást,  kisebb-nagyobb fennakadások

voltak még a legelején, de aztán minden gördülékenyen ment.  A felület hallgatóbarát, három nap
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alatt 35%-os részvételt értek el és hátra van még egy hét.

Az újonnan megválasztott Választási Bizottságnak ezt a felület kell majd használnia, amiben

Márton Ákos és Tabajdi Péter lesz segítségükre.

Költségvetés

Éves beszámoló

Horváth Tamás, gazdasági elnökhelyettes elkészítette az utolsó negyedéves beszámolót és

végül az egész éveset is. A költségvetés külön napirendi pontban lesz tárgyalva a Küldöttgyűlésen.

A részletes beszámolót már olvashatjátok az anyagok között, a negyedéves beszámolók megjelentek

a Tétékás Nyúzban és honlapon is.

Költségvetés tervezet

Az 2015-ös költségvetési év kereteit már az új forrás allokáció határozza meg.  Tökéletesen

egyetértettünk annak elveivel és meghatározásával, ugyanakkor fontos tudni, hogy egy kissé meg

kell húznunk a nadrág szíjat főleg a rendezvények tekintetében.  Régebben is volt, hogy kisebb

kerettel  kellett  gazdálkodnia  a  TTK HÖK-nek és  elég  sikeres  éveket  zárt,  viszont  akkoriban a

rendezvényes  közbeszerzés  másképp  épült  fel.   A  szervezési  költségek  nyilván  függenek  a

partnertől, bízunk a legjobbakban.

Közbeszerzések

Nyomdai közbeszerzés

Sajnos nyomdai közbeszerzés lebonyolítására az egyetemtől független tényezők miatt nincs

lehetőség.  Leghamarabb május környékén lehet TTK HÖK által megrendelt Tétékás Nyúzt kiadni.

Addig is  az ELTE TTK Hallgatói  Alapítvány adja ki a  lapot a  meghatározott  megállapodásunk

alapján.   Ugyanakkor az Alapítvány forrásai végesek, így a héten még lesz, a jövő héten pedig

kimarad egy kiadvány. Amennyiben sikerül bevonzani megfelelő számú hirdetést,  hogy egy-egy

lapszám el tudja tartani magát, akkor megoldott lesz a Nyúz a sorsa.  

Rendezvények

A gólyabálok jelenleg a Budapest Party Service által kerülnek megrendezésre, nem megy

zökkenőmentesen  a  szervezés,  jelenleg  a  Lágymányosi  Campus  engedélyeztetése  és  a  fellépők
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felkeresése  folyik.   Részletesen  Góth  Roland,  rendezvényszervező  biztos  beszámolójában

olvashatook róla. 

További nagy hallgatói rendezvényekre (Lágymányosi Eötvös Napok, egyéb kari napok és

gólyatáborok) új közbeszerzést ér ki az ELTE Hallgatói Önkormányzata. Ehhez meg kell kezdeni

összeírni  a  műszaki  leírásokat,  ezért  a  héten  nagy  valószínűséggel  lesz  a  Lágymányosi  karok

hallgatói önkormányzatai között egyeztetés az igényekkel és a felmerülő költségekkel kapcsolatban.

A gólyatábor programfelelős főszervezői pályázatot a Választmány kiírta, a leadási határidő

március 13-a, péntek. Egyelőre egy pályázat érkezett, úgy tűnik a „klasszikus” pályázatokon túl egy

tanári táborra is lehet számítani.

Betöltetlen tisztségek

Esélyegyenlőségi biztos

A tisztség  az  Alakuló  Küldöttgyűlés  óta  betöltetlen.   A hozzátartozó  érdekképviseleti

teendőket  jórészt  Csonka  Diána,  tanulmányi  elnökhelyettes  látja  el,  azaz  ő  egyeztet  a  kari

fogyatékosügyi koordinátorral, a Tanulmányi Osztállyal.  A levelezést én tartom kézben, egy-két

megkeresés  volt,  amire  egyszerűen tudtam válaszolni.   A területet  nem érintette  nagy aktivitás

EHÖK szinten sem.  Jelentkező akadt a tisztségre, pályázata már olvasható a megfelelő felületeken.

Lelkesedésnek  nincs  híján,  felkészítését  Tóth  Róza,  egykori  esélyegyenlőségi  biztos  végezte.

Teendő lenne, nem is kevés, több fejlesztési lehetőség kiaknázatlan azáltal, hogy eddig nem volt a

tisztség betöltve.  

Titkár

Költő Enikő, leköszönt titkár, már többször jelezte, hogy nagy valószínűséggel nem fér bele

az idejébe, így továbbra nem tudja ellátni a tisztség feladatköreit, végül február 28-án mondott le.

Az általa hagyott űrt jelenleg Őri Bálint, Ellenőrző Bizottsági tag tölti be a parkolás és az iktatás

területén,  a  levelezést  pedig  közösen kezeljük.   A még teljes  mértékben  el  nem készült,  nyers

változatú jegyzőkönyveket  és emlékeztetőket  Enikő megosztja  velünk és  közösen pótoljuk őket

minél hamarabb.  

Tudományos biztos

A tisztség szintén az Alakuló Küldöttgyűlés óta betöltetlen.  Ez nagyobb problémát most
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februárban okozott, a rendszeres tudományos pályázatok elbírálása kapcsán.  Végül a pályázatokat

egy  már  rég  leköszönt  tisztségviselő,  Szakács  Dávid  bírálta  el.  Ezúton  is  köszönjük  neki  a

segítséget.  A tudományos pályázatokkal kapcsolatban nem érkezett sok megkeresés, a pályázási

időszak alatt.  Viszont több észrevétel érkezett azzal kapcsolatban, hogy a pályázati kiírást célszerű

lenne komolyabban felülvizsgálni.  Ennek érdekében tervezek egy tudományos csoport ülést tartani

az  elkövetkező  héten,  hogy  a  problémára  a  Doktorandusz  Önkormányzattal  közösen  találjunk

megoldást.  

Az EHÖK Tudományos Bizottság közben szintén kiírt  egy tudományos pályázatot,  TDK

eredmények alapján. A pályázás folyamatos, egyszeri támogatásra ad lehetőséget.  

Magyar Felsőoktatási Akkreditációs Bizottság

Március 11-én és 12-én érkezik a karunkra a MAB Látogató Bizottsága. Első körben egy

olyan hallgatókból álló csoportot kértek tőlünk, akik se nem képviselők, se nem tisztségviselők az

Önkormányzatban.  Majd másnap HÖKösökkel is szeretnének beszélni.  Hogy pontosan mit várnak

tőlünk azt nehéz megmondani, egyelőre kaptunk egy-két támpontot Zaránd Péter, EHÖK elnöktől,

hogy mire érdemes hangsúlyt fektetni, az eddig feltett kérdések alapján.  A teljes dokumentációból

így kiemelésre került pár anyag, amit a Választmánnyal már megosztottam, de képviselő listán is

megjelenik.

RE: kérdőív projekt

A vizsgaidőszak előtt futó kérdőívre bizonyára mindannyian emlékeztek.  A rávonatkozó

kiértékelést  viszonylag  későn  február  elején  kaptuk  meg,  de  a  szöveges  válaszokat  látva,  nem

hagyhattuk  megválaszolatlanul  őket.   A RE:kérdőív  projekt  elsődleges  célja,  hogy  válaszolni

tudjunk a névtelenül érkezett észrevételekre.  Legalábbis ez volt a sorban következő első lépés.

Eddig  a  Tétékás  Nyúzban  és  a  honlapon  jelenítettük  meg  a  felvetésekre  adott  reakciókat,  a

tisztségviselőkkel közösen ötleteltünk válaszokon, majd végső szövegezést tőlem, a végső formát

pedig a Nyúz szerkesztőségétől kapta meg az első sorozat.  A következő rész szintén szerdán fog

megjelenni teljes szöveggel, viszont a terjedelemre való tekintettel a Nyúzban csak egy válogatás

fog megjelenni.  

A projket  és  a  folyamat  további  része,  hogy  a  felvetődött  ötleteket  továbbítsuk  vagy

lehetőség szerint megvalósítsuk.  Erre a célra újraélesztettem a honlapon található (még Tabajdi
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Péter gondozásában létrejött) ötlettárat.  Ilyen például a már sokszor emlegett kampusz fejlesztés

kérdése,  tudományos  rendezvények,  pályázatok  kutatása  illetve  a  küldöttgyűlési  beszámolók

komolyabb összefoglalása és terjesztése.

Utódképzés

Körülbelül január végén kezdtem bele aktívan az utódkeresésbe, jelentkező akadt is.  Azóta

többször találkoztunk napi és egyéb felmerülő ügyekről egyeztettünk, igyekszem minden az ELTE

Hallgatói  Önkormányzatot  érintő  kérdéskörbe  bevonni,  illetve  egy-két  feladatot  akár  már  most

átadni.  Például a RE:kérdőív projektben is sokat segít.

ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

A Hallgatói  Alapítvány és a Hallgatói  Önkormányzat  kapcsolata  az utóbbi  három évben

sokkal szorosabbra fűződött, mint ez azelőtt volt.  Egy olyan együttműködést tudunk felmutatni,

amire jelenleg nincs példa a többi részönkormányzatnál.  Több feladatot le tud, le tudna és le is vesz

az Önkormányzat válláról az Alapítvány. A TTK HÖK többször deklarálta, hogy nem tud és nem is

akar  kifejezetten  rendezvényekkel  foglalkozni.   Mivel  az  Alapítvány  elsődleges  célja,  hogy  a

Lágymányosi Campuson tanulók minden napjait könnyítse, az ő igényeiknek megfelelően járjon el

magától adódott,  hogy az Alapítvány veszi kézbe ezt a témakört.  Az Alapítvány minden olyan

egyéb esetben is igyekezett kiszolgálni a HÖK-öt, amire egyiknek nem másiknak viszont megvolt a

lehetősége.  Így valósulhatott meg például az EFOTT-on a természettudományos népszerűsítés, a

mentor pólók és a tábor étkeztetése.  Sőt az utóbbi három évben, olyan nagy horderejű változtatások

történtek  az  Alapítvány  vezetésében,  hogy folyamatosan  fejlődik,  leküzdötte  minden  adósságát,

előkészítők terén kiépített egy brand-et, pályázási lehetőségeket kutat, használ fel.  

Ha a  Hallgatói  Alapítvány  megpróbálná  sakkban  tartani  az  Önkormányzatot,  akkor  már

régen olyan helyzetben lennék, hogy egyik szervezet elnöke sem töltené be tisztségét.  Az elmúlt

egy hónap vitája nem erről szólt. De egy olyan színteret választottunk, az egyébként is sok esetben

nem megfelelő kommunikációnknak,  hogy a nyakatekert  mondatok és az önmagunk javítása és

egyértelművé tételének teret nem adva, kezdtünk megbeszélni, olyan fajsúlyos kérdéseket, amiket

nem  így  kellett  volna.   Senkinek  a  megbántása  és  megalázása  nem volt  a  célom,  így  ezúton

szeretnék bocsánatot kérni minden kétértelmű mondatomért.  

A  Küldöttgyűlésen  a  kialakult  helyzetről  mindenképp  beszélni  kell.   A  további
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észrevételeimet mindenképpen ott szeretném kifejteni, hogy egy párbeszéd alakulhasson ki végre a

Küldöttgyűlés és az Alapítvány között.

Rutin feladatok

Delegáltságaimnak  eleget  tettem,  megkeresésekre  lehetőségekhez  mérten  időben

válaszoltam,  fogadóóráimat  megtartottam.   Az  Északi  Hallgatói  Irodavezetőjével  több  ízben

egyeztettünk a hallgatókat érintő fontosabb változásokról. 

Nem nevezhető  rutin  feladatnak,  de a  héten  végül  az  iroda  festésére  is  sor  került,  amit

tavaly december óta próbáltunk tető alá hozni, ezután a Déli Hallgatói Iroda sem maradhat ki a

sorból.  

Köszönöm,  hogy  elolvastad  a  beszámolómat!   Felmerülő  kérdéseiddel  keress  bizalommal,

bármilyen kommunikációs csatornán!

Budapest, 2015. március 07.
Kovács Fanni

elnök
ELTE TTK HÖK

elnok@ttkhok.etle.hu
+36 30 957 6311
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